
 

Akademický senát UK FTVS 
 

     

 Č.j.: AS-10/2016 

 

Zápis z řádného zasedání ze dne 18. 10. 2016 v 13.00 hod 

 
Přítomni (bez titulů): viz prezenční listina 

Komora akademických pracovníků (a): Heller, Kaplan, Hojka, Hráský, Coufalová, Panská, 

Novotná, Pokorná, Jelen, Jebavý, Malá, Harbichová 

Studentská komora (s): Pecinová, Omcirk, Ižovská, Anděrová 

Omluveni: Novotná (a), Zahálka (a), Dvorský (a), Brtník (s) 

Nepřítomní: Thiel 

Hosté: (bez titulů): Kohlíková, Vindušková, Zelenka 

 

 

1. Projednání a schválení programu zasedání  

Na úvod seznámil předseda AS UK FTVS Heller s programem zasedání. 

Hlasování o programu zasedání 18. 10. 2016: (14-0-0) (pro-proti-zdržel se). 

Usnesení 01/10/2016: AS UK FTVS schválil program zasedání 18. 10. 2016. 

 

2. Projednání a schválení zápisu z řádného zasedání dne 20. 9. 2016 

Předseda Heller seznámil senátory s návrhem zápisu z řádného zasedání dne 20. 9. 2016.  

Hlasování o zápisu z řádného zasedání dne 20. 9. 2016: (14-0-0). 

Usnesení 02/10/2016: AS UK FTVS schválil zápis z řádného zasedání dne 20. 9. 2016. 

 

3. Vystoupení vedení fakulty 

Děkanka požádala studijní komisi AS UK FTVS o zaslání připomínek k přijímacím řízením. 

Projekty PROGRESu jsou již podepsané a zaslané na rektorát. Fakulta obdržela 1,6 mil. Kč 

na mzdové výdaje. Na dalším zasedání VKC bude probíráno hodnocení pracovníků. 

V sobotu 15. 10. 2016 byl na fakultě den otevřených dveří, zájem byl značný. Děkanka 

poděkovala všem, kteří na dni otevřených dveří participovali. Rozpočet fakulty by na rok 

2017 měl být obdobný, jako byl v roce 2015.  

Docent Heller se dotázal, zda těch 1,6 mil. Kč je navýšení nebo kompenzace rozpočtu. 

Děkanka odpověděla, že se jedná o navýšení. Docent Heller upozornil, že při dni otevřených 

dveří se zjistilo, že některá pracoviště nejsou oficiálně uvedena. 

 

 



4. Nominace do Národního akreditačního úřadu 

Předseda Heller uvedl, že by se fakulty UK měly podílet na nominacích do Národního 

akreditačního úřadu. Je zde ale řada nejasností, na které byly zaslány dotazy. Proběhla 

diskuse ohledně nominací. 

 

5. Informace o anketě hodnocení výuky studenty 

Proděkanka Vindušková informovala o anketě hodnocení výuky studenty. Vyzváni byli 

všichni studenty bakalářského studia a hodnocení proběhlo v elektronické podobě po letním 

semestru. Propagace byla na facebooku, pomocí webových stránek a mailové komunikace. 

Účast byla 11 % hodnotících studentů. Proděkanku informovala, že v roli tajemníka či 

katedrála je možné se dostat k hodnocením vlastní katedry. Senátor Jelen se vyjádřil, že 

studenti hodnocení nepotřebují, proto je účast malá. 

 

6. Schválení žádosti převodu prostředků FRM do Fondu provozních prostředků ve výši 

2 169 000,- Kč na úhradu nákladů spojených s pořízením nábytkového vybavení 

v rámci rekonstrukce bloku E v létě 2016 

Tajemník Zelenka informoval, že se jedná o účetní transakci. AS UK FTVS schválil tyto 

náklady z prostředků FRM. Nábytek ale bude účtován po kusech, aby se mohl případně i 

jednotlivě vyřazovat. Jedná se tedy pouze o přesun peněz, ne o další náklady. Senátor Jelen 

za ekonomickou komisi vyjádřil souhlas s tímto převodem. 

Hlasování o převodu prostředků FRM do Fondu provozních prostředků ve výši 

2 169 000 Kč: (14-0-0) 

 

Usnesení 03/10/2016: AS UK FTVS schválil převod prostředků FRM do Fondu provozních 

prostředků ve výši 2 169 000,- Kč na úhradu nákladů spojených s pořízením nábytkového 

vybavení v rámci rekonstrukce bloku E v létě 2016. 

 

7. Kolaudace nestátních zdravotnických zařízení 

Tajemník Zelenka uvedl, že se jedná o dlouhodobý proces. Pokud někdo provozuje nestátní 

zdravotnické zařízení tak musí mít i ten prostor kolaudován jako nestátní zdravotnické 

zařízení. Fakulta jako nájemce těchto prostor je povinná tyto kolaudace realizovat. Je zde 

dohoda s nájemci, kdy fakulta náklady na kolaudaci zaplatí, ale nájemcům se zvýší nájemné 

tak, že by se do osmi let tyto náklady měly zaplatit. Senátor Jelen za ekonomickou komisi 

vyjádřil souhlas s tímto postupem. Ekonomická komise doporučuje dodat specifikaci 

samotné kolaudace. Tajemník uvedl, že se vytvoří projektová dokumentace a pak bude 



vypsána soutěž.  Dále ekonomická komise doporučuje stanovit osobu, která bude na 

kolaudaci dohlížet. Tajemník uvedl, že touto osobou je ing. Skrbek. Následně proběhla 

diskuse ohledně kolaudace nestátních zdravotnických zařízení. 

Hlasování o zaplacení kolaudace z FRM a kompenzace těchto nákladů navýšením 

nájemného: (14-0-1). 

Usnesení 04/10/2016: AS UK FTVS vyjádřil souhlas se zaplacením kolaudace z FRM, 

které bude kompenzováno navýšením nájemného. 

 

8. Projednání návrhu na změny ve složení disciplinární komise UK FTVS 

Děkanka informovala o ukončení pracovního poměru dr. Horčice  a ukončení studia Mgr. 

Michala Česáka, kteří působili v disciplinární komisi. Náhradníky byli navrženi: PaedDr. 

Květa Prajerová, CSc. (za akademické pracovníky) a Mgr. Miroslav Semerád (za studenty). 

Senátor Kaplan upozornil, že Mgr. Semerád má i zaměstnanecký poměr. Díky této 

připomínce byla za studenty navržena Mgr. Markéta Pecinová. 

Hlasování o odvolání PaedDr. Josefa Horčice, Ph.D. z disciplinární komise: (14-0-0) 

Hlasování o odvolání Mgr. Michala Česáka z disciplinární komise: (14-0-0) 

Hlasování o nominaci PaedDr. Květy Prajerové, CSc. do disciplinární komise: (14-0-0) 

Hlasování o nominaci Mgr. Markéty Pecinové do disciplinární komise: (14-0-0) 

Hlasování o jmenování PhDr. Libora Flemra, Ph.D. předsedou disciplinární komise: (14-0-

0) 

 

Usnesení 05/10/2016: AS UK FTVS souhlasí s odvoláním PeadDr. Josefa Horčice, Ph.D. a 

Mgr. Michala Česáka z disciplinární komise a s nominací PaedDr. Květy Prajerové, CSc. a 

Mgr. Markéty Pecinové do disciplinární komise. Dále byl předsedou této komise jmenován 

PhDr. Libor Flemr, Ph.D. 

 

9. Různé 

Senátor Hojka informoval o schůzce studijní komise ohledně přijímacího řízení do 

doktorského studia. Dojde ke zredukování položek hodnocení na 3-4. Měl by být hodnocen 

projekt, předchozí akademická činnost a způsob prezentace projektu. Proběhla diskuse 

ohledně přijímacího řízení do doktorského řízení. 

 

Zapsala: Coufalová 

  



 Za AS UK FTVS 

 předseda doc. MUDr. Jan Heller, CSc. 

 

Na vědomí:  doc. MUDr. Eva Kohlíková, CSc., děkanka UK FTVS 

        Ing. Radim Zelenka, Ph.D., tajemník UK FTVS 


